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på lätt svenska 

 

 
 

 

 

DU SOM ÄR NY I SVERIGE OCH VILL STARTA FÖRETAG 

Välkommen till en kurs om företagande hos Folkuniversitetet Gävleborg! 

Folkuniversitetets Starta eget på lätt svenska är en förberedande kurs om 

företagande. Kursen genomförs digitalt på lätt svenska. Vid 6 tillfällen, ca 3 

timmar vardera, går vi igenom hur du startar ett eget företag, från idé till 

verklighet. Du lär dig hur du skapar en affärsplan enligt Lean Business Canvas-

modellen. Du lär dig också om företagets ekonomi och finansiering. Efter 

kursen kan du söka vår ordinarie Starta eget-utbildning.  

 

✓  Kursstart: 11 april (dagtid) och  

 12 april (kvällstid) 2023    

✓  Kostnadsfritt för dig som bor i 

 Gävleborgs län eller Älvkarleby 

 kommun 

✓  Plats: Distans Zoom föreläsning 

Anmälan: 
Starta eget- och affärsutvecklingsutbildning - Region Gävleborg (regiongavleborg.se) 

 

 

KONTAKTA 

Mike Davenport 

mike.davenport@folkuniversitetet.se 

0730533901 

https://www.regiongavleborg.se/regional-utveckling/stod-och-finansiering/verksamt-gavleborg/starta-eget-och-affarsutveckling/
mailto:mike.davenport@folkuniversitetet.se


 

Kunskap förändrar.  

 

 

Innehåll  
1. Inledning: Den svenska affärsmodellen 

2. Entreprenörskap och företagande: Organisationsformer och företagsformer, 
att registrera ett företag 

3. Verksamt: Affärsplan 

4. Lean Business Canvas: Affärsmodell 

5. Ekonomi: Budget, redovisning, balans och resultat 

6. Marknad, regelverk och stöd: Marknadsföring, skatt, moms och avgifter 
 

 

 

 

Denna utbildning är en del av Hållbar Regional Näringslivssamverkan inom Region Gävleborg. 

Utbildningen Starta eget genomförs av Folkuniversitetet på uppdrag av Region Gävleborg.  

 



 

Kunskap förändrar.   


